
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-06-14, § 22 

 

 Tid Torsdagen den 14 juni 2012 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 20 juni 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)   

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Sebastian Carlsson (M) 

Kenneth Nilsson (S) för Maria Nygård (S) 

 

Ersättare:  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)    

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Gunnar Jensen, Petra Dalunde, Marita Anheim, Mårten Frumerie och Åsa 

Wigfeldt.  

 

 

 

 



  

 § 22  

Anmälan av utredningsbeslut för naturreservatsbildning 

Årstaskogen och Årsta holmar 
Dnr E2012-520-00843 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 4 juni 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

 Socialdemokraterna har länge drivit frågan om naturreservatsbildning 

 Årstaskogen och Årsta holmar. Det är angeläget, och kan inte vänta, att med stöd 

 av miljöbalken avsätta området som naturreservat. I bl a Enskede-Årsta och på 

 Södermalm finns stort och starkt lokalt stöd för reservatsbildningen. 

 Årstaskogen och Årsta holmar innehåller viktig, unik och skyddsvärd mark som 

 på detta sätt kan fortsätta att vara tillgänglig för medborgarna och samtidigt vara 

 ett skydd för växt- och djurliv i området. Det är därför välkommet att en sådan 

 utredning nu påbörjats med syfte att bilda naturreservat av nämnda område. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Stockholms stad ska vara en föregångare i arbetet med att förvalta och utveckla 

 naturområden. En viktig del i detta arbete är bildandet av naturreservat i 

 Årstaskogen och Årsta holmar.  

 

 Att förvalta och utveckla stadsnära naturområden på ett långsiktigt hållbart sätt 

 är viktigt för invånarnas möjlighet till rekreation men också för att dessa ger 

 ekosystemtjänster som är värdefulla för människorna. Ekosystemtjänster är i sin 

 tur beroende av biologisk mångfald, en mångfald av arter och fungerande 

 ekosystem. Bildandet av naturreservat är ett utmärkt sätt att säkerställa ett 

 långsiktigt skydd av värdefulla områden. 

 

 Det är glädjande att det inte längre förefaller finnas något förslag om att bygga 

 en bro till Årsta holmar. En bro skulle kunna leda till så många besök att viktiga 

 naturvärden inte bevaras. Däremot kan det med fördel ordnas guidade turer i 

 området.  

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


